
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Macieja Klimê
na 43. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska

Szanowny Panie Premierze!
W zwi¹zku z informacjami medialnymi, które pojawi³y siê we wrzeœniu br., o sprowadzeniu na obszar

Polski 200 ton wyprodukowanego w Szwecji w latach osiemdziesi¹tych miêsa w puszkach, które by³o
wykorzystywane przez bli¿ej nieokreœlony czas do konsumpcji w produktach garma¿eryjnych trafia-
j¹cych miêdzy innymi do szkó³, przedszkoli i szpitali, proszê o odpowiedŸ na nastêpuj¹ce pytania:

1. Jakie dzia³ania po stwierdzeniu obecnoœci ponaddwudziestopiêcioletniego miêsa podjê³y central-
ne s³u¿by sanepidu i Ministerstwa Zdrowia? Czy dzia³ania te mia³y charakter lokalny, czy dotyczy³y ca-
³ego kraju?

2. Czy ustalono konkretnych odbiorców, którzy przetwarzali to miêso oraz wprowadzali je na rynek?
3. Czy rozwa¿ano wycofanie z rynku tego miêsa, a je¿eli tak, to kiedy podjêto takie dzia³anie?
4. Czy zosta³ ustalony okres wprowadzenia na rynek tego miêsa oraz jego przetworów?
5. Jakie dzia³ania zapobiegaj¹ce podj¹³ rz¹d RP, aby taka sytuacja siê nie powtórzy³a?

Z wyrazami szacunku
Maciej Klima




